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Vácrátót Község Önkormányzat 
Képviselő-testülte 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 
Készült: Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. november 14-én, csütörtökön 
19.30 órakor megtartott testületi ülésén.  
 
Az ülés helye:   Polgármesteri Hivatal, Tanácsterem  
   2163 Vácrátót, Petőfi tér 3. 
 
Jelen vannak:  Garamszegi Géza polgármester 
   Papp István  alpolgármester 
   Bolvári Attila  képviselő 
   Csonka Ferencné képviselő 

Horváth Mátyás képviselő 
   Monori Szilárd  képviselő 
   Wildmann Erika képviselő 
 

Matyó Anikó  aljegyző 
 

Meghívott vendég: Grezner Istvánné PEB külső tag 
 
Jegyzőkönyv-vezető: Mikes Nóra  igazgatási előadó 
 
Garamszegi Géza polgármester köszöntötte a megjelenteket, majd megállapította, hogy a Képviselő-
testület 7 tagja jelen van a Képviselő-testület határozatképes. Felkérte Monori Szilárd képviselőt a 
jegyzőkönyv hitelesítésre, majd ismertette a napirendi pontokat. 
 
A Képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítő személyére tett javaslatot 6 igen és 1 ”nem szavazott 
érintettség miatt” szavazattal elfogadta.  
 
A Képviselő-testület a napirendi pontokra tett javaslatot egyhangú 7 igen szavazattal elfogadta. 
 
Csonka Ferencné képviselő és Wildmann Erika képviselő jelezték, hogy az Egyebek napirendi pontnál 
szeretnének szólni. 
 
A képviselő- testületi ülésről, lakossági részéről videofelvétel készül. 
 
Napirendi pontok: 
 
1./ Tájékoztató a 2013. III. negyedévi gazdálkodás teljesítéséről. 
2./ 2014. évi koncepció megtárgyalása. 
3./ Helyi adók mértékének megállapítása.  
4./ Közvilágításra benyújtott ajánlatok ismertetése. 
5./ Medicopter Alapítvány támogatás iránti kérelmének ismertetése. 
6./ Váci Rendőrkapitány kinevezéséhez hozzájárulás kérése. 
7./ Vácrátót, 1200/4 hrsz-ú út tulajdonba adásának megtárgyalása.  
8./ Az 1956-os forradalom és szabadságharc áldozatainak emlékére állítandó emlékművel kapcsolatos 
     kérelem ismertetése. 
9./ Egyebek:  
 - 2014. évi belső ellenőrzési ütemterv ismertetése. 
 - Pest Megyei Kormányhivatal törvényességi felhívásának ismertetése. 
 - Hegedűs Gábor Vácrátót, Táncsics utcai ingatlan kerítés építésével kapcsolatos kérelme. 
 - Vácrátót, 448/2 hrsz-ú út felajánlása Önkormányzati tulajdonba. 
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 - Karácsonyi ajándékvásárlás az óvodásban. 
 - Tájékoztatás az interaktív címerkiállításról. 
 - Díszpolgári cím adományozásával kapcsolatos kérelem ismertetése. 
 - Igazgatási szünet a Sződligeti KÖH Vácrátóti Kirendeltségnél. 
 
1./ Napirend: 
 
Tárgya: Tájékoztató a 2013. III. negyedévi gazdálkodás teljesítéséről. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy ezt a napirendi pontot a Bizottságok is tárgyalták, 
ezért felkérte az elnököket, hogy ismertessék a bizottságok javaslatait. A tájékoztató szerint 200 millió 
Ft körüli a főösszeg, mivel nem voltak az elmúlt évben finanszírozott pályázatok. Kisebb pályázatok, 
beruházások azonban megvalósultak, ezek a következők: közvilágítás korszerűsítés, szociális tűzifa 
pályázat, a BM létszámcsökkentéssel kapcsolatos pályázata. Az Önkormányzat terhei csökkentek az 
adósságkonszolidációnak köszönhetően. Az iskola fenntartását az állam vette át, a konyha pedig 
vállalkozónak lett üzemeltetésre kiadva.  
 
Csonka Ferencné képviselő elmondta, hogy a PEB tárgyalta a napirendi pontot, a felmerült kérdésekre 
a pénzügyi előadóktól tájékoztatást kaptak és így javasolták elfogadni a beszámolót.  
 
Wildmann Erika képviselő elmondta, hogy a Szociális Bizottság is tárgyalta a beszámolót és szintén 
elfogadásra javasolták a testületnek.  
 
Garamszegi Géza polgármester mivel a testület részéről további észrevétel nem volt a Képviselő-
testület az alábbi határozatot hozta: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 115/2013. (XI. 14.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2013. évi költségvetés III. negyedéves 
teljesítéséről szóló beszámolót megismerte és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 

Határidő: azonnal    Felelős:  polgármester 
 
2./ Napirend: 
 
Tárgya: 2014. évi koncepció megtárgyalása. 
 
Garamszegi Géza polgármester ismertette, hogy a Pénzügyi Bizottság és a Szociális Bizottság együttes 
ülésen tárgyalta a 2014. évi koncepcióról készített anyagot. Felkérte az elnököket, hogy tájékoztassák 
a testületet a döntésről.  
 
Csonka Ferencné képviselő elmondta, hogy a PEB elfogadásra javasolta a koncepciót a testületnek.  
 
Wildmann Erika képviselő elmondta, hogy a Szociális Bizottság is tárgyalta a koncepciót, amit 
elfogadásra javasoltak. 
 
Mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt, a polgármester, szavazásra bocsátotta a 
határozati javaslatot.  
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 116/2013. (XI. 14.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat 2014. évi koncepcióját 
megismerte, s azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 

Határidő: azonnal    Felelős: polgármester  
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3./ Napirend: 
 
Tárgya: Helyi adók mértékének megállapítása. 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság és a Szociális 
Bizottság együttes ülésen foglalkozott a helyi adók mértékével. Felkérte az elnököket a tájékoztatásra. 
Elmondta továbbá, hogy a nem fizetők listáját a decemberi Hírmondóban fogják közzétenni. Az 
adófizetési morál egyébként jónak mondható, ami részben köszönhető a NAV és a végrehajtó 
közreműködésének. 
 
Csonka Ferencné képviselő elmondta, hogy a PEB nem javasolta emelni az adók mértékét egyik 
adónemnél sem. 
 
Wildmann Erika képviselő elmondta, hogy a Szociális Bizottság is tárgyalta a helyi adók mértékét, de 
nem javasolták egyik adónem emelését sem.  
 
Mivel a napirendi ponttal kapcsolatban hozzászólás nem volt a polgármester szavazásra bocsátotta a 
határozati javaslatot.  
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 117/2013. (XI. 14.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy egyik adónem mértékét sem 
emeli meg a 2014. évben. 

Határidő: azonnal    Felelős: jegyző   
 
4./ Napirend: 
 
Tárgya: Közvilágításra benyújtott ajánlatok ismertetése. 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy a Bizottságok is tárgyalták ezt a 
napirendi pontot, de döntést nem hoztak a témában, mivel új ajánlatot kell bekérni a szolgáltatóktól a 
2013. november 1. utáni rezsicsökkentés miatt. A döntés tehát elnapolásra kerül a következő testületi 
ülésig. 
 
Csonka Ferencné PEB elnök megerősítette a polgármester úr által elmondottakat. 
 
A Képviselő-testület a napirendi pont megtárgyalását az új ajánlatok beérkezéséig elnapolta. 
 
5./ Napirend: 
 
Tárgya: Medicopter Alapítvány támogatás iránti kérelmének ismertetése. 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság és a Szociális 
Bizottság együttes ülésen foglalkozott a támogatási kérelemmel. Felkérte az elnököket a 
tájékoztatásra. 
  
Csonka Ferencné képviselő tájékoztatásként elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság 4 nem és 1 igen 
szavazattal nem javasolta támogatni az Alapítványt.  
 
Wildmann Erika Szoc.Biz. elnök elmondta, hogy a Szociális bizottság 20.000.-Ft támogatást javasolt 
megítélni a Medicopter Alapítványnak. 
 
Garamszegi Géza polgármester mivel a testület részéről nem volt kérdés, szavazásra bocsátotta a 
határozati javaslatot.  
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Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen és 2 nem szavazattal az alábbi határozatot 
hozta:  

 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 118/2013. (XI.14.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Medicopter Alapítvány (1113 Budapest, 
Karolina u. 65.) részére 20.000.-Ft támogatást állapít meg. 

Határidő: azonnal    Felelős: polgármester 
 
6./ Napirend: 
 
Tárgya: Váci Rendőrkapitány kinevezéséhez hozzájárulás kérése. 
 
Garamszegi Géza polgármester ismertette a Pest Megyei Rendőr-főkapitányság vezetőjének 
megkeresését, mely szerint Latorovszky Gábor r. alezredes úr a Váci Rendőrkapitányság 
kapitányságvezetője 2013. július 1. napjától. Ehhez kéri dr. Mihály István r. dandártábornok 
rendőrségi főtanácsos megyei rendőrfőkapitány úr a testület véleményét. Latorovszky Gábor r. 
alezredes úr már hosszú évek óta dolgozik a váci rendőrségen, személyesen is eljött a Hivatalba 
bemutatkozni, beszélt terveiről, elképzeléseiről. 
Tekintettel arra, hogy további kérdés, észrevétel nem érkezett szavazásra bocsátja a határozati 
javaslatot. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 119/2013. (XI. 14.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja a Pest Megyei Rendőr-főkapitányság 
vezetőjének kezdeményezését, mely szerint 2013. július 1. napjától Latorovszky Gábor r. alezredes 
legyen a Váci Rendőrkapitányság kapitányságvezetője. 
  Határidő: azonnal    Felelős: polgármester 
 
7./ Napirend: 
 
Tárgya: Vácrátót, 1200/4 hrsz-ú út tulajdonba adásának megtárgyalása. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy az írásos anyagot és térkép másolatot mindenkinek 
kiadták. Pontosan a Bem utca és a Botanika lakópark közötti önkormányzati útról van szó. Az 1970-es 
években épültek meg a Bem utcában a lakóházak. A hátsó kerítések kiépítése során a kerítések az 
1200/4 hrsz-ú útba is belenyúltak, ebből van most a probléma. Ezt a hibát ki kell javítani és ezért van 
szükség a testület döntésére.  
 
Matyó Anikó aljegyző hozzátette, hogy a rendezési tervben szereplő „megszüntetendő jel”  tévesen a 
Botanika lakópark felőli oldalon került feltüntetésre, pedig a Bem utcai ingatlanok felőli oldalra 
vonatkozik, ezért ennek a jelnek a kiigazításáról kell a testületnek döntést hoznia. A bal oldali jelnek a 
jobb oldalon kellene lennie, tehát a tervező rossz helyre rajzolta fel a terven a jelet, amit most –
egyeztettünk az építési osztállyal- és a testületnek határozat formájában módosítania kell.  
 
Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy a Bem utcai telkek megoszthatók-e? 
 
Matyó Anikó aljegyző közölte, hogy a telkek nem megoszthatóak, kevés a négyzetméter nagyságuk 
két telek kialakításához. 
 
Garamszegi Géza polgármester kijelentette, hogy az útnak nincs funkciója a telek végén, ezért majd 
megkeresik a lakosokat, hogy ha szeretnék, megvásárolhatják az elkerített területet. Ha nem szeretnék 
megvásárolni, akkor a kerítéseket beljebb kell rakni. A Bem utcában a legkisebb telek, ami 
kialakítható 550 m2, így egyik telek sem osztható meg.  
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Tekintettel arra, hogy további kérdés, észrevétel nem érkezett a polgármester szavazásra bocsátja a 
határozati javaslatot. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 120/2013. (XI. 14.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi, hogy a Vácrátót Község Építési 
Szabályzatáról szóló 4/2002. (IV.04.) számú rendeletének Belterületi Szabályozási Tervlapján 
(SZT/B), az önkormányzat tulajdonába álló 1200/4 hrsz-ú, saját használatú út kapcsán a Jelmagyarázat 
szerinti „megszüntető jel” tévesen az 1200/4 hrsz-ú út nyugati oldalán került feltüntetésre. 
Vácrátót Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a „megszüntető jel” az 
1200/4 hrsz-ú ingatlan keleti oldalán kerül, a mellékletben foglaltak szerint, feltüntetésre. 
  Határidő: 2013. november 14.   Felelős: polgármester 
 
8./ Napirend: 
 
Tárgya: Az 1956-os forradalom és szabadságharc áldozatainak emlékére állítandó emlékművel 
kapcsolatos kérelem ismertetése. 
 
Meghívott vendég: Kalotay Balázs a vácrátóti Fidesz elnöke 
 
Garamszegi Géza polgármester ismertette, hogy 2013. október 15-én kaptak egy e-mailt Kalotay 
Balázstól a helyi Fidesz elnökétől, melyben kérte, hogy a művelődési ház udvarán 1956-os 
emlékművet állíthassanak fel. A kérelmet minden képviselőnek kiküldték tájékoztatás céljából. A mai 
ülésre lett előterjesztve a beadvány, mivel ez a soron következő rendes testületi ülés az októberi ülés 
óta. A helyi Fidesz küldött meghívót a 2013. november 3-án történő emlékmű avatására, mely 2013. 
november 2-án (szombaton) 12.13 órakor érkezett meg e-mailben, amit november 4-én (hétfőn) 
olvastak. A lakosoknak a postaládájába ugyan be volt dobva a tájékoztató anyag, de az nem 
minősíthető hivatalos meghívónak. Többen felhívták a figyelmét arra, hogy Kalotay Balázs 
beszédében nehezményezte, hogy az emlékmű átadáson a képviselők közül senki nem jelent meg és 
nem biztosítottak helyet az emlékműnek sem. A kijelentés valótlan, mivel a testület most tárgyalja 
először a kérelmet. Több észrevétele is van az Önkormányzatnak a rendezvénnyel kapcsolatban. Nem 
érti, hogy miért Harrach Péter frakcióvezető úr volt jelen az emlékmű átadási ünnepségen és miért 
nem Dióssi Csaba úr, aki jelenleg is a település országgyűlési képviselője. Eddig ő még nem kapott 
erre vonatkozóan más információt. Felkérte az aljegyző asszonyt, hogy adjon tájékoztatást az esetleges 
engedélyek bekérésével kapcsolatban.  
 
Matyó Anikó aljegyző elmondta, hogy az emlékmű állításához 2012. évtől nem szükséges építési 
engedély, ezen kívül rendőrségi bejelentés sem kell, mert magánterületen került elhelyezésre az 
emlékmű. A Vácrátót, 100/9 hrsz-ú terület ugyanakkor helyi védelem alatt áll, melynek használatát a 
helyi rendelet szabályozza. A rendeletben szerepel, hogy minden egyes rendezvényt, ami a rendelet 
hatálya alá tartozó területen történik, be kell jelenteni a Polgármesteri Hivatalba, ami jelen esetben 
nem történt meg. 
 
Papp István alpolgármester közölte, hogy ő is megnézte az átadásról készült videót. Javasolta, hogy 
hallgassák meg Kalotay Balázst is a napirendi ponttal kapcsolatban. 
 
Kalotay Balázs a vácrátóti Fidesz elnöke kijelentette, hogy a polgármester úr által elmondottakra nem 
kíván reagálni. Szerinte az általa benyújtott beadvány egyértelmű volt. Tanult emberek ülnek itt 
mindenki tudja, hogy az 1956-os események október 23. ünnepnap és november 4. gyásznap között 
zajlottak. Nagyon sajnálatos dolog, hogy a kérelme csak most kerül a testület elé. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondja, hogy október 15-én nyújtották be a kérelmet az emlékmű 
vonatkozásában, október 23.-a előtt egy héttel. Elvárták volna, hogy gyorsan összeüljön a testület 
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ennek tárgyalására? Tudomása szerint 1 évvel ezelőtt adtak be erre vonatkozóan egy beadványt az 
Egyháztanácshoz, miért kellett várni az újabb kérés benyújtásával eddig? 
 
Kalotay Balázs a vácrátóti Fidesz elnöke szerint, ha a testület fontosnak tartotta volna a kérelmet, 
akkor biztosan összehívtak volna egy rendkívüli testületi ülést. Tudomásul veszik, hogy ez nem így 
történt.  
 
Papp István alpolgármester kijelentette, hogy 1 éve volt a helyi Fidesznek, hogy benyújtsa kérelmét a 
testület felé. Október 22-én volt az iskola rendezésében megemlékezés. Ő nem látott egyetlen egy 
helyi Fidesz tagot sem az ünnepségen.  
 
Kalotay Balázs a vácrátóti Fidesz elnöke közölte, hogy mivel munkaidőben reggel 8 órakor volt az 
ünnepség, és neki dolgoznia kellet, így nem tudott jelen lenni a rendezvényen. 
 
Papp István alpolgármester kifejtette, hogy szerinte miért nem szükséges emlékművet állítani 1956. 
emlékére, ugyanis egyetlen egy vácrátóti áldozatról sem tud. Az I-II. világháborúnak voltak vácrátóti 
elesettjei, azoknak a hősöknek kell emlékművet állítani. Milyen 56-os áldozatokat ünnepel Vácrátót? 
Gulyás Lajos, akit az átadáson említ Kalotay Balázs, ő áldozat volt? Kalotay Balázs úr ismeri a 
történetet? Milyen áldozat volt Gulyás Lajos? 
 
Kalotay Balázs a vácrátóti Fidesz elnöke szerint mindenki saját maga dönti el, hogy elmegy-e az 
ünnepségekre vagy sem. Ő igenis úgy tudja, hogy volt áldozta 1956-nak, mégpedig kettő, ebből az 
egyik volt Gulyás Lajos. Igenis Gulyás Lajos áldozat volt, mert börtönbe zárták őt. Véleménye szerint 
tehát egyértelmű, hogy miért kell emlékművet állítani, ez ugyanis az egész országról szól, nem csak 
Vácrátótról. 
 
Papp István alpolgármester megkérdezte, hogy ki a másik áldozat Gulyás Lajos mellett? 
 
Kalotay Balázs a vácrátóti Fidesz elnöke közölte, hogy nem szeretné megmondani, hogy ki a másik 
áldozat. 
 
Papp István alpolgármester véleménye szerint Kalotay Balázsnak sikerült lejáratnia a testületet. 
Elmondta, hogy ő jól ismerte Gulyás Lajost, akivel a szabadulása után még személyesen beszélt is. 
Tőle tudja pontosan, hogy miért is került börtönbe.  Megkérdezte Kalotay urat, hogy szerinte, ha 
valaki belő valakinek az ablakán (még ha az az ablak, az akkori párttitkár ablaka is), akkor az áldozat? 
 
Makovinyi József lakos kijelentette, hogy már várta ezt a kijelentést. 
 
Garamszegi Géza polgármester megkérte Makovinyi József urat, hogy ne szóljon, mert nem kapott 
szót a képviselőktől. Az SZMSZ szerint a testülettől kaphat lehetőséget a hozzászóláshoz. Kérte, hogy 
tartsa be a rendet. Nem érti azt sem hogy a nyugdíjas klub vezetője, hogy adhatta oda a rendezvénynek 
úgy a helyiséget, hogy előtte nem kért erre engedélyt. Megkérdezte Wildmann Erika képviselőt, aki 
egyben a művelődési ház vezetője, hogy mondja el, mit tud erről. 
 
Wildmann Erika képviselő kijelentette, nem tudta, hogy milyen rendezvény lesz november 3-án a 
Nyugdíjas Klub helyiségében, őt erről Papp Miklós a nyugdíjas klub vezetője nem tájékoztatta. Utólag 
jutott a tudomására az is, hogy a helyiségből vételezték az áramot a szervezők. A nyugdíjas klub 
ingyen használja a helyiséget, de ha egyéb rendezvény van a helyiségben, azt be kell jelenteniük. 
Meglepődött azon, amikor értesült az emlékmű átadásról, ugyanis a mai testületi ülés napirendje volt 
beadvány. El is gondolkodott azon, hogy hol lehetne felállítani az emlékművet a kérelem szerinti 
művelődési ház udvarán. Az e-mailban nem volt benne, hogy halaszthatatlan, sürgősségi döntést kér 
Kalotay úr. Szerinte beismerhetné, hogy tévedett ebben a dologban. Csodálkozott a meghívási formán 
is. A szórólapon, amit a postaládába dobtak az szerepelt, hogy meghívják a lakosság mellett a falu 
képviselőit is. Ilyen meghívót még nem látott. Elmondta továbbá, hogy mindenképpen meg fogja 
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kérdezni Papp Miklóstól, hogy miért nem jelentette be a rendezvényt neki, mint a művelődési ház 
vezetőjének.  
 
Garamszegi Géza polgármester felolvasott egy idézetet a Vácrátót történetéről szóló könyvből, 
melyben Tamasek József vácrátóti lakos emlékezett vissza 1956-ra. Ezen kívül ismertette Gulyás 
Terézia vácrátóti lakos levelét, - aki Gulyás Lajos testvére -, mely szerint 1956-ban nem történt 
különösebb esemény. Tudomása szerint Gulyás Lajos 12 éves börtönbüntetést kapott, melyből 7 évet 
kellett leülnie, utána szabadon engedték. Megkérdezte, hogy ha 2013-ban valaki belőne valakinek az 
ablakán, akkor azt áldozatnak, vagy esetleg másnak neveznék-e? Kalotay Balázs úr korábban volt 
képviselő, de egyszer sem hallotta tőle, hogy szeretne 1956-os emlékművet állítani. Véleménye szerint 
pedig e-mailben meghívni a képviselőket egy emlékmű átadásra nem illő dolog! Kéri a kiigazítást 
azzal a kijelentésével kapcsolatban, hogy a testület nem támogatta a vácrátóti Fidesz kérelmét. 
Személy szerint javasolta, hogy a kérésnek megfelelően a művelődési ház udvarán biztosítsanak méltó 
helyet az emlékműnek. 
 
Csonka Ferencné képviselő véleménye szerint a művelődési ház a kultúra, a vidámság helyszíne, ezért 
szerinte a temető előtti téren lenne célszerű elhelyezni az emlékművet.  
 
Bolvári Attila képviselő jónak tartotta a felvetést, szerinte is a temető bejárata melletti terület lenne a 
legjobb.  
 
Horváth Mátyás képviselő elmondta, hogy ő is utána járt és úgy tudja, hogy nem volt Vácrátóton 
áldozata 1956-nak. Szerinte is kiigazítást kell kérni, mivel félrevezették a lakosságot. Megkérdezte 
Kalotay Balázs úrtól, hogy pontosan hol szeretnék felállítani az emlékművet? 
 
Katolay Balázs vácrátóti Fidesz elnök közölte, hogy tettek egy javaslatot, amit leírt. Majd a vácrátóti 
Fidesz közösen eldönti, hogy elfogadják-e a képviselők javaslatait vagy sem.  
 
Wildmann Erika képviselő javasolta, hogy a Dalvári család kerítése melletti részen állítsák fel az 
emlékművet, szerinte az megfelelő helye lenne.  
 
Csonka Ferencné képviselő elmondta, hogy az ő postaládájába Seres Csaba pénteken este dobta be a 
meghívót. Ő azért tudja mindezt, mert éppen akkor ment haza. Seres Csabában nem volt annyi 
tisztelet, hogy személyesen a kezébe adja a meghívót, vagy esetleg felhívja a figyelmét arra, hogy mit 
helyezett el a postaládában. Ha nem látja, hogy bedob valamit oda, akkor valószínű, hogy csak hétfőn 
találja meg a meghívót, mert hétvégén nem szokta azt nézegetni.   
 
Kalotay Balázs vácrátóti Fidesz elnök nem értette a polgármester úr által elmondottakat, ugyanis 
szombaton éppen arra ment az autójával, amikor felállították az emlékművet. Sőt még ki is hajolt a 
kocsija ablakán, de nem köszönt vissza. Mostanában nem szokott.  Ha valóban hibáztak, akkor 
valószínű, hogy még elnézést is fognak kérni. Nem hiszi el, hogy a polgármester úr és a testületi tagok 
nem olvassák a Facebook-ot, ott ugyanis értesülhettek az emlékmű átadásának pontos időpontjáról és 
helyszínéről. Ezen kívül a polgármester úr is biztosan szólt a képviselőknek, ami után észlelte, hogy 
mi készül szombaton délelőtt a réten. Nyugodtan lehet bírósághoz fordulni és feljelentést tenni 
ellenünk. 
 
Garamszegi Géza polgármester szerint az autóval történő elhaladáskor nem lehet látni egyértelműen, 
hogy valaki visszaköszön-e vagy sem, egyébként nem szokott vezetés közben kihajolni a kocsi 
ablakán. Ennek a kérdésnek a felvetése és feszegetése egyébként az ügy szempontjából értelmetlen és 
nevetséges. Honnan kellett volna tudnia azt, hogy a réten egy emlékmű lesz felállítva, ha csak egy 
követ lát? Nem olyan módon kell a falu vezetését meghívni egy emlékmű átadásra, ahogy a helyi 
Fidesz tette. Harrach Péter frakcióvezető urat biztosan nem így hívták meg, úgy látszik a testület 
tagjait nem tartották elég méltónak ahhoz, hogy hasonlóan invitálják meg őket is az átadásra.  
 



 9

Monori Szilárd képviselő megkérdezte Kalotay Balázs úrtól, hogy amennyiben a testület kijelöl egy 
helyet az emlékműnek, akkor át is helyezik azt, vagy okafogyott a kérés? 
 
Kalotay Balázs vácrátóti Fidesz elnök kijelentette, hogy nincs extra támogatása a helyi Fidesznek, ha 
valaki felajánl nekik támogatást azt elfogadják. 1 évvel ezelőtt, amikor az Egyháztanácshoz fordultak 
kérelemmel még volt pénzük az emlékmű felállításra, de utána ez a pénz már nem állt rendelkezésre. 
A kérelem benyújtásakor volt ismételten annyi pénzük, hogy felállítsák az emlékművet. Véleménye 
szerint az e-mail formában megírt kérelem egyenrangú a papíralapú kérelemmel. Az Önkormányzat 
részéről is felhívhatták volna őt telefonon ebben a témában, így nem csak ők hibásak ebben a 
dologban. Arra, hogy áthelyezik az emlékművet vagy sem, jelen pillanatban nem tud nyilatkozni, ezt 
ugyanis a többi taggal is meg kell beszélnie. Erről megígérte, hogy írásban fogják tájékoztatni az 
Önkormányzatot és a testületi tagokat. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a video felvétel megtekintésekor jutott tudomására, 
hogy továbbra is keresik a méltó helyét az emlékműnek. Javasolta a testületnek, hogy mind a 
művelődési ház udvarát, mind pedig a temető bejárata melletti területet ajánlják fel az emlékmű 
felállítására. 
Tekintettel arra, hogy további kérdés, észrevétel nem érkezett a polgármester szavazásra bocsátja a 
határozati javaslatot. 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 121/2013. (XI. 14.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi Fidesz kérelmét megismerte, s úgy 
határoz, hogy az időközben már az 1956-os forradalom emlékére felállított emlékműnek méltó helyet 
biztosít, s erre a kérelmezőknek két helyszínt jelöl ki:  

- a Gárdonyi Géza Művelődési Ház (Dalváriék felőli oldal) vagy 
- a temető Bajcsy-Zsilinszky utcai bejáratának bal oldali része. 

Határidő: azonnal    Felelős:  polgármester 
 
Makovinyi József lakos szót kért a testülettől. 
 
A Képviselő-testület engedélyezte Makovinyi Józsefnek a hozzászólást. 
 
Makovinyi József lakos megköszönte mindenkinek a megjelenését az emlékmű átadáson. Elmondta, 
hogy Váchartyánban az akkori vácrátóti területen volt a másik áldozat (szolgálati lakásban lakott) 
akiről az előzőekben Kalotay Balázs úr beszélt. Szégyelli magát a testületi tagok helyett, ugyanis 
mindenkinek a szülője, vagy nagyszülője átélte 1956-ot, így a családok érintettek voltak az 
eseményekben. Nektek ez nem forradalom, hanem ellenforradalom volt. Sok olyan visszajelzést 
kaptak a falu lakosságától, hogy azért nem mentek el az emlékmű átadására, mert félnek a 
polgármester megtorlásától. Ha ez valóban így van, akkor azt javasolja, hogy a képviselők nézzenek a 
tükörbe, és reméli tudják, hogy mit kell csinálni. 
 
Papp István alpolgármester kijelentette nem hiszi, hogy félelemből választották meg őket a lakosok, 
így nem lehet lejáratni egy testületet. Korábban a helyi Fidesz tagjai és az info készítői már azt is 
állították, hogy ő havi 200.000.-Ft tiszteletdíjat vesz fel, de ez nem volt igaz, ebben a ciklusban 
egyáltalán nem vettek fel sem a képviselők, sem ő tiszteletdíjat. Olyan kijelentéseket, amiket az előbb 
mondott Makovinyi József nem gondolhat komolyan. Úgy gondolja, hogy ők eddig is jól képviselték a 
települést. Megkérdezte tőle, hogy szerinte mi haszna volt abból, hogy ezért a településért dolgozott, 
nem magáért, hanem a faluért ténykedett eddig is, legjobb tudása szerint. 
 
Garamszegi Géza polgármester véleménye szerint lejáratják a Képviselő-testületet, ezt nevezik a 
politikában karakter gyilkosságnak, hitelrontásnak, a közbizalom lerombolásának! A szólásszabadság 
az dicséretes dolog, de azért bármit nem lehet mondani, van egy tűréshatár, amit ha átlépnek azért 
felelősséggel tartoznak. 
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Csonka Ferencné képviselő is visszautasította a Makovinyi József által elmondottakat. Ő egy felnőtt 
ember, ő nem tart a polgármester úrtól, ő a lakosokat képviseli. Kérte, hogy jöjjenek elő azok az 
emberek, akik azt mondják, hogy félnek a polgármester úrtól. 
 
Garamszegi Géza polgármester felidézte, hogy Göncz Árpád volt Köztársasági elnök volt 56-os elítélt, 
az alábbiakat mondta korábban: „Ahány ember, annyi ’56”. Ő helyén tudja kezelni az akkor 
történteket,  ezért kéri, hogy Makovinyi József ne minősítse az alpolgármestert és őt ’56 kapcsán. 
 
Kalotay Balázs a vácrátóti Fidesz elnöke szerint amit a polgármester úr mondott azt nevezik 
fenyegetésnek, nyugodtan nézze vissza a polgármester úr a videót.  
 
Garamszegi Géza polgármester közölte, hogy valószínűleg meg fogják tenni a szükséges lépéseket, 
mert véleménye szerint olyan szavak hangzottak el, melyek alaptalanul sértőek és nem helyénvalóak. 
 
Makovinyi József lakos megismételte az előzőekben elmondott véleményét, mely szerint valóban azt 
beszélik a faluban, hogy félnek a polgármestertől és az aljegyző asszonytól is. Félnek a volt konyhai 
dolgozók, a közhasznúak.  Nem a testület fél a polgármestertől és az aljegyzőtől. 
 
Garamszegi Géza polgármester kijelentette, hogy a vácrátóti lakosok döntöttek akkor, amikor 
megválasztották őket. Amennyiben legközelebb esetleg úgy határoznának az emberek, hogy nem 
adnak nekik a továbbiakban bizalmat, akkor azt is tudomásul veszik, tiszteletben tartják. 
 
Kürti Zsigmond lakos szót kért a testülettől. 
 
A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal engedélyezte Kürti Zsigmondnak a hozzászólást. 
 
Kürti Zsigmond lakos elmondta, hogy nem csak a vácrátóti áldozatok miatt állították az emlékművet, 
hanem az itt tartózkodó, de innen már haza nem térő szovjet katonák emlékére is.  
Megkérdezte Papp István alpolgármester úrtól, hogy emlékszik-e még arra, amikor a téglagyárban 
dolgoztak, 1983-ban, vagy 1984-ben fel volt írva az úttestre, hogy „Éljen október 23.” Úgy emlékszik, 
hogy akkor nemtetszését fejezte ki emiatt. A rendőrség valamilyen okból gyorsan kijött a helyszínre. 
Abban az időben ő milyen tisztséget töltött be? Úgy tudja párttitkár volt.   
 
Papp István alpolgármester közölte, hogy akkor már nem volt párttitkár. 
 
Kürti Zsigmond lakos szerint azért még jó kapcsolatban volt az akkori pártvezetéssel. 
 
Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy ez az ügy nem tartozik ide, ez már személyeskedés, 
ezért kéri ezt a témát lezárni.  
 
Papp István alpolgármester megkérdezte Kalotay Balázs urat, hogy emlékszik-e még arra, amikor 
képviselő volt, hogyan csapta be az ajtót és rohant ki a tanácsteremből? A felesége szintén ugyanígy 
rohant ki egy alkalommal a közmeghallgatásról. Ezek tényleg szó szerinti kirohanások voltak, 
szemben az info által kirohanásnak minősített alpolgármesteri megnyilvánulásokkal. 
 
Garamszegi Géza polgármester szerint ennek az egésznek már itt nincs értelme. A testületek hiába 
újították fel a templomot, építettek tornacsarnokot, hiába valósították meg a szennyvízelvezetést, az 
útépítést, hiába hozták ide a pénzt. Ők a rosszak, bármit tesznek. Kérte, hogy fejezzék be ezt a témát, 
és a napirendi pontot lezárta. 
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9./ Napirend: 
 

Tárgya: Egyebek:  
a./ 2014. évi belső ellenőrzési ütemterv ismertetése. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a 2014. évi belső ellenőrzési ütemtervet a testületnek 
kell elfogadnia 2013. november 15. napjáig. A Bizottságok tárgyalták ezt a napirendi pontot és 
elfogadásra javasolták a testületnek.  
Mivel hozzászólás nem volt a napirendi ponttal kapcsolatban a polgármester szavazásra bocsátotta a 
határozati javaslatot.  
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 122/2013. (XI. 14.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2014. évi belső ellenőrzési ütemtervet 
megismerte és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 

Határidő: folyamatos   Felelős:  polgármester 
 
b./ Pest Megyei Kormányhivatal törvényességi felhívásának ismertetése. 
 
Matyó Anikó aljegyző elmondta, hogy az írásos előterjesztést kiosztották, mivel a napokban 
törvényességi észrevétel érkezett a Pest Megyei Kormányhivataltól a hulladékgazdálkodási rendelettel 
kapcsolatban. Ismertette a határozat javaslatot. A törvényességi felhívással kapcsolatban egyeztetett 
Gyenes Szilárd úrral, aki elmondta, hogy ha olyan céggel köt szállítási szerződést az Önkormányzat, 
melynek az Önkormányzat a tulajdonosa, akkor nem kell közbeszerzési eljárást lefolytatni. 
 
Garamszegi Géza polgármester hozzátette, hogy az Önkormányzat az alapító tagok között van. A 
Társulás 2001. évben alakult, azóta tagjai vagyunk a Zöld Hídnak. Az Önkormányzat nem rendelkezik 
díjmegállapító lehetőséggel sem a szemétszállítás, sem a víz, sem pedig a gázár vonatkozásában. Az 
ASA a rezsicsökkentés miatt nem tudta vállalni a továbbiakban a feladatait, ezért kivonulnak lakossági 
piacról. Tájékoztatásként elmondta, hogy korábban a Zöld Híd Régió Társulása hozott egy határozatot, 
mely alapján minden tagnak oda kell szállítania a kommunális hulladékot, ha ezt valaki nem teszi 
meg, akkor bírságot kell fizetnie a Zöld Híd Régiónak. Van olyan település, aki kb. 50 millió Ft-tal 
tartozik ebből kifolyólag a Zöld Hídnak. Ezzel a témával kapcsolatban is helyreigazítást kell majd 
kérni a vacratot.info-tól, mivel itt sem a valóságot állítják a honlapjukon. 
Mivel hozzászólás nem volt a napirendi ponttal kapcsolatban szavazásra bocsátotta a határozati 
javaslatot.  
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 123/2013. (XI. 14.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Pest Megyei Kormányhivatal PEB/030/1795-
1/2013. számú törvényességi felhívását megismerte és az abban foglaltakkal egyet nem értését fejezi 
ki, tekintettel arra, hogy a hulladékról szóló 2012. évi CLXXXV. Törvény 45.§. (4) bekezdésében 
foglaltaknak eleget tett. A hulladékgazdálkodási közszolgáltatást 2013. november 31. napjáig az ASA 
Magyarország Kft.  végzi Vácrátót településen, 2013. december 1. napjától pedig a Zöld Híd Régió 
Kft., melyre vonatkozóan Vácrátót község Önkormányzata 2013. július 12. napján írta alá a 
közszolgáltatási szerződést. A Zöld Híd Régió Kft., a leendő szolgáltató rendelkezik a Htv.-ben foglalt 
hulladékgazdálkodási közszolgáltatási engedéllyel, és az OHÜ által kiállított minősítő okirattal. 
Továbbá a leendő közszolgáltató, mint az Önkormányzati Társulás kizárólagos tulajdonában lévő 
gazdálkodó szervezet jogosult – a közbeszerzésekről szóló 2011. évi CVIII. Törvény 9.§.(1) bek. kb) 
pontja értelmében – az egyedi közszolgáltatási szerződést közbeszerzési eljárás nélkül megkötni. 

Határidő: 2013. november 14.  Felelős:  jegyző 
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c./ Hegedűs Gábor Vácrátót, Táncsics utcai ingatlan kerítés építésével kapcsolatos kérelme. 
  
Matyó Anikó aljegyző ismertette Hegedűs Gábor tulajdonos kérelmét, aki a kerítése építéséhez kéri a 
testület segítségét. Szeretné, ha a kerítésében nem lenne törés, ennek érdekében, azonban az 
önkormányzati útból kellene megvásárolnia bizonyos részt. Az tudni kell, hogy az út a törzsvagyon 
része.  Ebben a témában a testületnek kell döntenie, ezért is írt kérelmet az ingatlan tulajdonosa. 
Hozzátette, hogy az út az érintett szakaszon le is szűkül, ezen kívül még egy tűzcsap is van az úton, 
amit ha kerítene a kérelmező az, az ingatlanon belülre kerülne, ami nem szabályos. 
 
Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy az út használatban van a lakosok által? 
 
Matyó Anikó aljegyző közölte, hogy természetesen az út használatban van, mivel ez a Táncsics utca.  
 
Garamszegi Géza polgármester mivel hozzászólás nem volt a napirendi ponttal kapcsolatban 
szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot.  
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 124/2013. (XI. 14.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Hegedűs Gábor ingatlantulajdonos kérelmét 
megismerte, s az útból történő terület értékesítését nem támogatja. Az utcafronti kerítés kialakításánál 
a felső ingatlantulajdonos kerítésétől kell az alsó –földmérő által kitűzött- ingatlanhatárhoz illesztve 
kialakítania az utcafronti kerítését. 

Határidő: azonnal   Felelős:  polgármester 
 
d./ Vácrátót, 448/2 hrsz-ú út felajánlása Önkormányzati tulajdonba. 
 
Garamszegi Géza polgármester ismertette a kérelmet, mely a Bajcsy Zs. utcai ingatlantulajdonosok 
telkeinek végével kapcsolatos. Az ingatlan tulajdonosok megosztatták már évekkel ezelőtt a 
területüket, melyből a 448/2 hrsz-ú egy magánút is kialakításra került. Szerették volna bevezettetni a 
villanyt, de a szolgáltató nem hajlandó velük szóba állni addig, míg magánútként van az nyilvántartva, 
ezért szeretnék felajánlani azt az Önkormányzatnak tulajdonába.  
 
Bolvári Attila képviselő kijelentette, hogy az ELMÜ magánútra semmiképpen nem fog villanyt 
bevezetni.  
 
Matyó Anikó aljegyző hozzátette, hogy a költségekről nyilatkoztak a tulajdonosok, akik közül valaki 
tudja vállalni a költségeket, valaki nem. Az, hogy a testület dönt a tulajdonba vételéről, még nem azt 
jelenti, hogy azonnal ki lesznek alakítva az utcába a közművek.  
 
Garamszegi Géza polgármester mivel hozzászólás nem volt a napirendi ponttal kapcsolatban 
szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot.  
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 125/2013. (XI. 14.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 448/2 h rsz-ú, osztatlan közös 
tulajdonban lévő, 1765 négyzetméter nagyságú magánutat, a tulajdonosok kérésére ajándékozás 
jogcímén önkormányzati tulajdonba veszi. 
 

Határidő: azonnal   Felelős:  polgármester 
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e./ Karácsonyi ajándékvásárlás az óvodában. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy az óvoda vezetője kérte a testület támogatását, hogy az 
óvodába 150.000.-Ft értékben karácsonyi ajándékot vásárolhassanak. A költségvetésben terveztek az 
összeggel. A Bizottságok is tárgyalták a kérelmet, akik támogatták az ajándékvásárlást.  
 
Mivel hozzászólás nem volt a napirendi ponttal kapcsolatban a polgármester szavazásra bocsátotta a 
határozati javaslatot.  
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 126/2013. (XI. 14.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja, hogy a Községi Óvoda részére, 
karácsonyi ajándékok vásárlására 150.000.-Ft kifizetésre kerüljön. 

Határidő: azonnal   Felelős:  polgármester 
 

f./ Tájékoztatás az interaktív címerkiállításról. 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy lehetőség lenne interaktív 
címerkiállítás keretében bemutatni a település címerét, mely kiállítás az első négy hónapban ingyenes, 
utána havi 2500.-Ft-ba kerül. A kiállítás 2014. májustól indulna. Kérte a testületet, hogy 
gondolkodjanak el a lehetőségen.  
 
Horváth Mátyás képviselő vállalta, hogy átnézi a kiírást és a következő testületi ülésen majd 
tájékoztatja a testületet a lehetőségekről. 
 
g./ Díszpolgári cím adományozásával kapcsolatos kérelem ismertetése. 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásul elmondta, hogy Fábián József volt képviselő úr 
kezdeményezte Szlovák Veronikának díszpolgári cím adományozását. Azért kéri díszpolgárrá 
kinevezni Szlovák Veronikát, mert 2 millió Ft-ot adományozott a templom padfűtésének kialakítására. 
Szlovák Veronika jelenleg szociális otthonban él. 
 
Horváth Mátyás képviselő szerint követendő példát mutatott adományával Szlovák Veronika. 
Javasolta őt valamilyen egyéb elismerésben részesíteni, ha nem is díszpolgári címben.  
 
Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy mi van abban az esetben, ha valaki név nélkül támogat 
egy jó célt, akkor annak hogyan adományoznának díszpolgári címet. Az orvosi rendelő építésénél is 
volt egy adományozó, aki 1 millió Ft-ot adományozott, de kérte, hogy a nevét ne említsék sehol.  
 
Garamszegi Géza polgármester javasolta, hogy amennyiben szeretnének szavazni, úgy azt titkos 
szavazással tegyék meg. 
 
Wildmann Erika képviselő javasolta, hogy a végleges döntés meghozatala előtt kérjék ki az 
Egyháztanács véleményét is a felvetéssel kapcsolatban. 
 
Garamszegi Géza polgármester mivel hozzászólás nem volt a napirendi ponttal kapcsolatban 
szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot.  
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 127/2013. (XI. 14.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy Szlovák Veronika egyházi 
életben betöltött tevékenységével kapcsolatban megkéri az Egyháztanács és Kovács Zoltán plébános 
úr véleményét. 



 14

 
Határidő: azonnal   Felelős:  polgármester 

 
h./ Igazgatási szünet a Sződligeti KÖH Vácrátóti Kirendeltségnél. 
 
Matyó Anikó aljegyző ismertette a Sződligeti Közös Önkormányzati Hivatal sződligeti testületének 
határozatát mely szerint mindkét kirendeltségen igazgatási szünet lenne 2013. december 23. – 2014. 
január 2. napja között. Az igazgatási szünetről a lakosokat természetesen tájékoztatni fogják, és 
próbálnak az igazgatási szünet alatt fél-fél napos ügyfélfogadási időt beiktatni.  
 
A Képviselő-testület az igazgatási szünet időpontjáról szóló tájékoztatót tudomásul vette. 
 
Wildmann Erika képviselő tájékoztatta a testület tagjait arról, hogy november 22-én az iskolában 
irodalmi est lesz, melyre szeretettel várnak mindenkit. Ezen kívül november 23-án az iskolai SZMK 
Jótékonysági bált rendez, melyre szintén várnak mindenkit. Tervezi egy műsoros est megrendezését a 
művelődési házban Leblanc Győző művész úr és partnere fellépésével. Várhatóan br. 90.000,-Ft 
(benne van az útiköltség is) lenne a fellépési díj. A két ünnep közé szeretné szervezni a műsoros esetet, 
ha a testület áldását adja rá.  
 
Garamszegi Géza polgármester támogatta a rendezvény megszervezését. A költségvetésben tervezve 
lett az összeggel? 
 
Wildmann Erika képviselő kijelentette, hogy a költségvetésbe tervezett ezzel a költséggel. 
 
Csonka Ferencné képviselő megkérdezte, hogy lenne-e belépőjegy? 
 
Wildmann Erika képviselő nem szeretné. 
 
Horváth Mátyás képviselő szerint is jó lenne megrendezni a műsoros esetet. 
 
Garamszegi Géza polgármester mivel hozzászólás nem volt a napirendi ponttal kapcsolatban 
szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot.  
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen és 1 nem szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 128/2013. (XI. 14.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az Idősek napja alkalmából 
zenés estet rendez a Gárdonyi Géza Művelődési Házban, Leblanc Győző közreműködésével. A 
művészek fellépési költségeit (90.000.-Ft) Vácrátót Község Önkormányzata finanszírozza. 
 

Határidő: azonnal   Felelős:  polgármester 
 
Csonka Ferencné képviselő megjegyezte, hogy a Széchenyi u. 4 szám előtti ingatlan előtt lévő árok, 
ahol a buszmegálló van nagyon mély, ezért javasolta, hogy oda korlátot helyezzenek ki. Nagyon 
balesetveszélyes, ezért minél előbb intézkedni kell ennek megoldásában. Ezen kívül megkérdezte, 
hogy meg lehetne-e nyitni a régi parókia udvarát annak érdekében, hogy a szülők ott parkoljanak le, 
amíg a gyerekeket beviszik az óvodába? Sokan az út szélén állnak meg az autókkal, ami szintén 
nagyon balesetveszélyes. Körül kellene járni a lehetőségeket. 
 
Matyó Anikó aljegyző közölte, hogy erről már korábban is beszéltek, de addig nem célszerű megnyitni 
az udvart parkolás céljából, amíg ott tárolnak bizonyos dolgokat pl. beton gyűrűk, tűzifa stb. Ha 
ezeknek sikerül helyet találni és ki tudják takarítani az udvart, akkor természetesen meg lehet nyitni.  
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Garamszegi Géza polgármester a buszmegállókkal kapcsolatban elmondta, hogy a balesetveszély 
megszüntetése az Önkormányzat feladata, ugyanis az az út felújítási projektben már nem volt benne a 
korlátok kihelyezése. Folyamatban van a kivitelezés, a kollégák éppen a napokban készítik el a 
csöveket és a jövő héten már megtörténhet a felszerelésük. 
Mivel több hozzászólás és napirendi pont nem volt mindenki megjelenését megköszönte és az ülést 
21.50 órakor bezárta. 

Kme. 
 

Garamszegi Géza                  Monori Szilárd 
                polgármester                      jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 

dr. Törőcsik Edit               
                               jegyző              
 


